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Protokół Nr XXVIII/20 

z XXVIII odbywanej w trybie zdalnym (on-line) sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 14 grudnia 

2020 r. w godzinach od 12.00 do 14.20. 

 

Adn. 1 

 XXVIII zdalną sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – 

P.Kamila Mazurek. 

Następnie powitała wszystkich biorących udział w zdalnej sesji: Wójta Gminy – P.Przemysława 

Renna, radnych Rady Gminy Mieścisko, Sekretarz Gminy – P.Alicję Kędracką, Skarbnik Gminy 

– P.Paulinę Durak, Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury – P.Kamila Kubikowskiego, 

mecenasa – P.Michała Walkowiaka, inspektor ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę 

Kujawa, informatyka – P.Piotra Mnichowskiego. 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że dzisiejsza sesja jest nagrywana i transmitowana i 

klauzula informacyjna jest zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Mieścisko. 

Następnie poinformowała, że jest to sesja zdalna (on-line) bez wykorzystania urządzeń 

elektronicznych do głosowania w związku z powyższym będę przeprowadzane głosowania 

imienne tzn. każdy wyczytywany radny będzie wyrażał swoje stanowisko co do przedstawionej 

uchwały. 

Z kolei Przewodnicząca Rady przystąpiła do sprawdzenia obecności radnych, wyczytując 

kolejno ich nazwiska i imiona i każdy potwierdzał swoją obecność. 

Nie zgłosiła się radna Anita Bagrowska. 

W tym momencie swoją obecność na zdalnej sesji potwierdziło 13 radnych. 

(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi  Załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Adn. 3 – Przedstawienie Porządku obrad XXVIII sesji Rady Gminy Mieścisko 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem czy ktoś wnosi zmiany do Porządku 

obrad? 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn zgłosił wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. Chodzi o 

inwestycję „Oświetlenie osiedla domków jednorodzinnych w Popowie Kościelnym” aby ta 

inwestycja mogła być prowadzona w kolejnych dwóch miesiącach przyszłego roku. 

Uzasadnienie uchwały zostanie przedstawione w momencie jej procedowania. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania imiennego nad wprowadzeniem 

dodatkowego projektu uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (radna Anita Bagrowska potwierdziła w tym momencie 

swoją obecność).Rada jednogłośnie zdecydowała o wprowadzeniu do porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków będzie procedowany w punkcie 20 porządku obrad. 

W związku z brakiem innych zmian do porządku obrad Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

jego odczytania. 

Porządek obrad XXVIII sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

 2  Stwierdzenie quorum. 

 3. Przedstawienie porządku obrad  XXVIII  sesji Rady Gminy – możliwość  wprowadzenia 

zmian. 

 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 6.Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Informacja Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego o przystąpieniu do kolejnego 

etapu komunalizacji. 

 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok. 

 9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na  lata  

2021-2025 wraz z odczytaniem opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2021-2025. 

10. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2021 rok wraz z uzasadnieniem. 

11. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Mieścisko na 2021 rok. 

12. Odczytanie opinii Komisji stałych Rady Gminy. 

13. Przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii Komisji Rady. 

14. Przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały budżetowej. 

15. Dyskusja nad projektem budżetu. 

16. Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta. 

17. Podjęcie uchwały budżetowej z autopoprawkami na rok 2021. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mieścisko na 2021 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na I 

półrocze 2021 r. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne głosy i wnioski. 

23. Zakończenie. 
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Adn. 4 - Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do wglądu 

w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku z powyższym zawnioskowała o 

jego przyjęcie bez odczytywania po czym przystąpiła do głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w głosowaniu brało udział 14 radnych i głosów „za” 

oddano 14. 

Protokół z ostatniej sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. 

 

 Adn.5 - Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie Wójta stanowi  Załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

 Adn. 6 - Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji w 

okresie międzysesyjnym: 

- radny Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 1 grudnia br. – rozpatrywała projekt budżetu gminy na 2021 rok w celu wydania opinii; 

- 10 grudnia br. – odbyło się wspólne posiedzenie stałych komisji Rady w celu zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Drożdżyński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 10 grudnia br. w celu 

zaopiniowania materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Kozłowski Tomasz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji celem zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Kulczyński – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i 

Komunikacji: 

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję; 
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Adn. 7 - Informacja Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego o przystąpieniu do 

kolejnego etapu komunalizacji 

Informację Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego o przystąpieniu do kolejnego 

etapu komunalizacji przedstawił Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – P.Tomasz Drożdżyński. 

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych pytań. 

(Informacja Komisji Inwentaryzacyjnej stanowi  Załącznik Nr 3  do protokołu). 

 

 Adn.8 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok 

Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak przedstawiła zmiany dokonane w budżecie Gminy na 2020 

rok t.j zwiększenia i zmniejszenia dochodów oraz zwiększenia i zmniejszenia wydatków. 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że zmiany w budżecie były omawiane na wspólnych 

komisjach i wszystkie Komisje zaopiniowały je pozytywnie jednak czy ktoś jeszcze ma pytania?  

- radny Kulczyński – w wyniku dokonanych zmian, dochody budżetu gminy zwiększają się o 

kwotę 67.469 zł i tak samo dochody bieżące jak również wydatki budżetu zwiększają się o 

kwotę 67.469 zł i tak samo wydatki bieżące. Czy na koniec 2020 roku deficyt budżetowy nie 

zmienia się i wynosi 1.917.000 zł ? 

- Skarbnik Gminy – potwierdziła, że deficyt budżetowy na 2020 rok pozostaje bez zmian. 

W związku z brakiem innych pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania imiennego 

nad projektem uchwały, wyczytując kolejno nazwiska i imiona radnych i każdy wywołany radny 

wypowiadał swoje imię i nazwisko wyrażając swoje stanowisko do projektu uchwały tj. „za”, 

„przeciw” lub „wstrzymuje się”. 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w głosowaniu brało 

udział 14 radnych i uchwałą w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za”. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 4  do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok stanowi Załącznik Nr 5 

do protokołu). 

Adn. 9 - Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na  

lata  2021-2025 wraz z odczytaniem opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2021-2025. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2021-2025 wydała opinię pozytywną. 

(Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021-2025 stanowi  Załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Jednocześnie Skarbnik poinformowała, że w stosunku do projektu  uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej nastąpiły 2 zmiany: w Załączniku Nr 1 i w Załączniku Nr 2 i 

będą one wprowadzone autopoprawką, które będą przedstawiane przy omawianiu projektu 

budżetu na 2021 rok. 

- Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie autopoprawki do WPF na lata 2021-2025. 

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że te autopoprawki do WPF będą polegały na tym, że po stronie 

przychodów i wydatków dokonywane będą zmiany w projekcie budżetu: 

- w Załączniku Nr 1 o kwotę 2.500.000 zł, natomiast w Załączniku Nr 2 dla przedsięwzięcia 

„Budowa przychodni lekarskiej w Mieścisku” zostaną również zwiększone nakłady 

inwestycyjne w 2021 roku oraz łączny limit zobowiązań o kwotę 2.500.000 zł. 

Do projektu uchwały zgłosił zapytanie radny Kulczyński: jeśli kwota 2.500.000 zł zwiększy w 

bieżącym roku dochody budżetu to jak będzie wyglądał deficyt w przyszłym roku. Kiedy te 

2.500.000 zł będziemy wydatkować ? 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy wyjaśniła, że te środki wpłynęły w miniony piątek na rachunek 

bankowy Gminy Mieścisko i stanowić będą dochody roku 2020, natomiast w przyszłym roku 

będą to przychody, ale o będzie różnica między dochodami a wydatkami czyli będzie deficyt. 

Zapewniła, ze ta sytuacja w żaden sposób nie ma negatywnego wpływu na sytuację finansową 

gminy Mieścisko, ponieważ dochody będą zabezpieczone w tym roku na wydatki, które będą 

dokonywane w przyszłym roku tym bardziej, że całość tych wydatków to będą wydatki 

inwestycyjne. 

- radny Kulczyński – czy te 2.500.000 zł będzie miało wpływ na tegoroczny deficyt ? 

- Skarbnik – tutaj nie mogę powiedzieć na 100% ale w tym roku prawdopodobnie wypracujemy 

nadwyżkę; 

- radna Mączyńska – wprowadzając kwotę 2.500.000 zł do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

jakie są przewidziane limity na lata 2021 i 2022 w wykazie przedsięwzięć ? 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy wyjaśniła, że łączne nakłady finansowe wynosiły 2.140.000 zł a 

wynosić będą 4.640.000 zł, z czego w 2021 r. limit wynosił 1.000.000 zł a teraz będzie wynosił 

3.000.000 zł, limit 2022 -  pozostanie bez zmian i będzie wynosił 1.000.000 zł. Łączny limit 

zobowiązań był 2 mln zł a będzie wynosił 4.500.000 zł; 

- radny Rodzewicz – czy ta dotacja na budowę przychodni to są pieniądze znaczone, czy można 

z niej korzystać do bieżących rozliczeń, do czasu całości rozliczenia ? 

W odpowiedzi Skarbnik wyjaśniła, że  środki te wpłynęły na wyodrębniony rachunek bankowy 

Gminy i z tej puli mogą być wydatkowane wyłącznie na wydatki inwestycyjne z tym, że w 

ramach tego naboru z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych  Gmina musiała wskazać 

jakie zadanie inwestycyjne będzie realizowane i przy przyznawaniu dotacji też ważne było to 

jakie będzie spełniać funkcje i to pozwoliło nam uzyskać to dofinansowanie dzięki punktom. 

Środki są na wyodrębnionym rachunku bankowym  i można je wydatkować na inwestycję 

wskazaną we wniosku. 
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Po udzielonych wyjaśnieniach Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania 

autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Odbyło się w tej sprawie jak wcześniej 

głosowanie imienne. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w głosowaniu udział wzięło 14 radnych i 

autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 7 do protokołu). 

(Autopoprawka do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2025 stanowi Załącznik Nr 

8 do protokołu). 

Następnie Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2025 z autopoprawką. 

Po głosowaniu stwierdziła, że w głosowaniu brało udział 14 radnych i uchwała została podjęta 

jednogłośnie przy 14 głosach „za”. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na  lata  2021-2025 

stanowi  Załącznik Nr 10  do protokołu). 

Adn. 10 -  Odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2021 rok wraz z uzasadnieniem. 

Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak omówiła projekt budżetu gminy na 2021 wskazując 

planowane dochody i wydatki, planowane do sprzedaży działki, szacowane wielkości 

dochodów w zależności od źródeł pochodzenia, zakładane do realizacji zadania inwestycyjne, 

planowane przychody w 2021 roku. 

 

Adn.11 - Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Mieścisko na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa o projekcie budżetu Gminy 

na 2021 rok wydała opinię pozytywną z uwagami. Zastrzeżenia dotyczą  błędów pisarskich, 

gdzie nieprawidłowo zakwalifikowane zostały wydatki i właśnie sprostowanie tego nastąpi 

min. w autopoprawce do projektu budżetu Gminy na 2021 rok. 

(Opinia RIO o projekcie budżetu Gminy na 2021 rok stanowi  Załącznik Nr 11 do protokołu). 

Równocześnie Regionalna Izba Obrachunkowa wyraziła też pozytywną opinię o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Gminy Mieścisko w roku 2021. 

(Opinia RIO o możliwości sfinansowania deficytu stanowi  Załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Adn. 12 - Odczytanie opinii Komisji stałych Rady Gminy 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Witucki odczytał opinię Komisji o projekcie 

uchwały budżetowej. 
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(Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi  Załącznik Nr 13  do protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych i Samorządu odczytał opinię Komisji. 

(Opinia Komisji Oświaty stanowi  Załącznik Nr 14 do protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – radny Drożdżyński 

odczytał opinię Komisji o projekcie uchwały budżetowej. 

(Opinia Komisji Rolnictwa stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i Komunikacji – radny 

Kulczyński odczytał opinię Komisji o projekcie uchwały budżetowej. 

(Opinia Komisji Przestrzegania Prawa stanowi  Załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Adn. 13 - Przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii Komisji Rady 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił swoje stanowisko w sprawie opinii stałych 

Komisji Rady Gminy o projekcie budżetu Gminy na 2021 rok. 

Jednocześnie wyjaśnił, że wysokość deficytu uległa zwiększeniu o kwotę środków przyznanych 

w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Środki te wpłynęły na rachunek 

bankowy w bieżącym roku, natomiast wydatkowane będą w roku 2021.Dlatego zwiększenie 

wartości deficytu nie wpłynie negatywnie na sytuację finansową Gminy Mieścisko. Środki te w 

całości przeznaczone są na inwestycje, których poziom zwiększy się do kwoty 5.917.000 zł co 

stanowi 16,79 % planowanych wydatków. 

(Stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii stałych Komisji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 

17 do protokołu). 

Adn. 14 - Przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały budżetowej 

Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały budżetowej: 

Konieczność wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały budżetowej wynika z 

potrzeby: 

1) Dokonania zmian wynikających z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

budżetu Gminy z uwagi na omyłki pisarskie; 

2) Przyznania Gminie Mieścisko dofinansowania w wysokości 2.500.000 zł na inwestycję 

pn.”Budowa Przychodni Lekarskiej w Mieścisku” z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych.  

Wypowiedź Skarbnik uzupełnił Wójt Gminy wyjaśniając, co było już wspomniane że 

otrzymaliśmy jako Gmina dofinansowanie na inwestycję związaną z budową Ośrodka Zdrowia. 

Konieczne jest wprowadzenie autopoprawki ponieważ te środki już wpłynęły na konto, a 

zatem nie będą one stanowiły dochodu w 2021 roku, tylko będą przychodem. Ta inwestycja 

będzie mogła ruszyć w nowym roku nie mniej jednak chcemy te pieniądze teraz 

zakwalifikować i wskazać to przez Autopoprawkę, a tak jak już powiedziano ma to przełożenie 
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na zwiększenie deficytu bo nie jest to dochód, a przychód stąd taka różnica. Jest to bardzo 

ważna inwestycja dla naszej gminy bo to nie tylko nowa infrastruktura ale także nowy rodzaj 

świadczonych usług. Stąd konieczność dokonania tej autopoprawki. 

Adn. 15 - Dyskusja nad projektem budżetu 

- radna Mazurek – podziękowała P.Wójtowi, P.Skarbnik i pracownikom Urzędu Gminy za 

przygotowanie budżetu na 2021 rok. Zdaniem Przewodniczącej Rady przyszłoroczny budżet 

jest przygotowany w sposób racjonalny, uwzgledniający potrzeby realizacji inwestycji, które 

podniosą jakość życia mieszkańców. Mam tu na myśli budowę Ośrodka Zdrowia, 

termomodernizacje Szkoły Podstawowej, przygotowanie dokumentacji pod budowę Sali 

sportowej w Popowie Kościelnym, rozbudowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, rozbudowę 

oświetlenia i jeszcze szereg innych inwestycji, które przełożą się na rozwój naszej gminy. 

Bardzo się cieszę, że z roku na rok jest coraz więcej pozyskiwanych środków z funduszy 

zewnętrznych. To jest sukces Wójta i pracowników Gminy co zasługuje na szczególne uznanie 

i dlatego w imieniu mieszkańców P.Wójcie serdecznie dziękujemy. Cały budżet uważam, że 

jest dosyć spójny, wydatki zaplanowane tak żeby wszystko było pod kontrolą, nic na wyrost; 

- radna Chelwing -  również odniosła się do projektu budżetu wyrażając stanowisko, że jest z 

niego bardzo zadowolona. Wygląda na to, że dużo będzie się działo w przyszłym roku. 

„Szczególnie cieszy przygotowanie dokumentacji na budowę sali sportowej w Popowie 

Kościelnym aczkolwiek jest dużo interesujących inwestycji i myślę, że uda nam się to zrobić i 

mam nadzieję, że mieszkańcy docenią prace wszystkich, a w szczególności pracowników i 

P.Wójta. Tutaj chciałabym jeszcze pochwalić, że środki finansowe które w ostatnim czasie 

zdobywamy są naprawdę znaczące i ja również dołączam się do podziękowań. 

- radna Mączyńska – „moje przedmówczynie wyczerpały temat podziękowań, jednak ja 

chciałabym przyłączyć się do tej opinii. Uważam, że budżet jest bardzo dobrze skonstruowany, 

jest racjonalny. Bardzo cieszą mnie wszystkie zaplanowane inwestycje i po tej dyskusji na 

wspólnych komisjach i odpowiedziach merytorycznych które otrzymałam od P.Wójta  również 

bardzo pozytywnie patrzę na ten budżet i doceniam, że planuje Pan inwestycje, które mają na 

celu polepszenie jakości życia mieszkańców i przede wszystkim uwzględniają też wnioski 

stałych Komisji Rady Gminy za co bardzo dziękuję i liczę, że wspólnymi siłami uda nam się ten 

budżet zrealizować”. 

- radny Rodzewicz – „zgadzam się całkowicie z opinią Pani Przewodniczącej natomiast mam 

taką uwagę żeby pracownicy trzymali rękę na pulsie ponieważ w ciągu roku będą ogłaszane 

następne możliwe nabory i żebyśmy jako Gmina jak najwięcej skorzystali ze środków 

zewnętrznych bo niestety my jako gmina rolnicza mamy tych  wolnych środków stosunkowo 

mało. Im więcej ściągniętych tych środków z zewnątrz tym lepiej dla gminy”. 

- radny Kulczyński – ja również przyłączam się do podziękowań jak moi poprzednicy. Dziękuję 

P.Wójtowi, pracownikom Urzędu Gminy za to co dokonali dotychczas i jednocześnie chciałbym 

tutaj reasumując podkreślić, że dochody z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób 

fizycznych planujemy w przyszłym roku również wyższe niż w roku bieżącym o 951.000 zł  i 

będą wynosiły 5.230.562 zł i to też jest dobry znak. 
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- Skarbnik – kwota dochodów zaplanowanych z tytułu udziału w PIT to są dane, które 

uzyskujemy z Ministerstwa Finansów. To są dane przyjęte dla nas w projekcie budżetu 

państwa i dlatego są przyjęte w takiej wysokości w jakiej mamy informację, jaką budżet 

państwa nam przekazał. Pamiętacie państwo w ubiegłym roku dochody z tytułu PIT były dużo 

niższe i to też ma pewien wpływ, że jest teraz taka duża różnica. 

- radny Kulczyński – zwrócił uwagę, że planuje się w przyszłym roku o 20.000 zł niższe dochody 

z podatku od środków transportowych niż w roku bieżącym a przy uchwalaniu stawek to średni 

podatek od jednego pojazdu był wyższy o 30, 40 zł. Co jest przyczyną tego spadku ?  

- Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że do projektu budżetu zostały przyjęte dochody z tytułu 

podatku od środków transportowych na podstawie zarejestrowanych samochodów 

ciężarowych i Ilość samochodów opodatkowanych zmniejszyła się na terenie gminy o kilka czy 

kilkadziesiąt w związku z  czym jest to kwota niższa niż w 2020 roku mimo, że stawki podatków 

w większości przypadków są trochę wyższe. 

- radna Mazurek – zwróciła się z pytaniem do Wójta odnośnie planowanej budowy Ośrodka 

Zdrowia czy środki 2.500.000 zł które otrzymaliśmy pozwolą na skończenie inwestycji w 2021 

roku ? Na co one wystarczą ? 

- Wójt – w odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że pieniądze uchwalone w WPF stanowią 

zabezpieczenie na realizację zadania pn. ‘Budowa Przychodni Lekarskiej w Mieścisku”. 

Inwestycję zaplanowano na lata 2021-2022 ponieważ na wstępnym etapie jak były pierwsze 

koncepcje realizacji trudno było oszacować ostateczne koszty gdy nie znaliśmy  kosztorysu 

inwestorskiego, natomiast w trakcie roku ta dokumentacja była opracowywana, tutaj w 

Urzędzie było spotkanie konsultacyjne z radnymi, wiele różnych rzeczy przedstawiono w 

rozmowie z pracownią projektową i ustalano tak żeby projekt był jak najbardziej do naszych 

gminnych potrzeb dostosowany. Natomiast w tej chwili mamy zabezpieczony 1 mln zł 

środków własnych przychodów i 2,5 mln zł z dotacji czyli razem 3,5 mln zł zaplanowanych 

wydatków po stronie roku 2021 i zawsze przy takich dużych inwestycjach w przypadku 

zamówienia publicznego zakłada się, że będzie sporo oferentów a jeżeli tak to oferenci z 

reguły rywalizują z ceną, która jest głównym kryterium i zakładamy, że zabezpieczone środki 

na te 2 lata: 2021 i 2022 pozwolą nam zrealizowanie tej inwestycji. Zdecydowanie większa 

ilość środków jest zabezpieczona w 2021 roku, gdzie planuje się zaawansowanie  prac w 70, 

80% i potem pozostała część w roku 2022 chyba, że postępowanie przetargowe wyjdzie tak, 

że będziemy mogli całą inwestycję sfinansować w 2021 roku. Jednak lepiej jest się 

zabezpieczyć i rozłożyć inwestycje na 2 lata, tak jak to zakładaliśmy z początku. Finansowanie 

jest zabezpieczone na koncie, jak i w planie budżetu i Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

która jest przyjęta i moim zdaniem inwestycja absolutnie nie jest zagrożona i jest 

zabezpieczona. Jednocześnie Wójt przypomniał, że to nie tylko będzie sam Ośrodek Zdrowia 

bo obiekt ma obejmować oprócz części zdrowotnej typowej przychodni lekarskiej – ta część 

będzie dużo obszerniejsza, zabezpieczona w pomieszczenia których nie ma a które powodują 

jak chociażby to, że nie mamy tylu lekarzy ile być powinno. Będzie też odrębny, niezależny od 

Ośrodka Zdrowia gabinet w którym będą mogły być świadczone usługi, czy prywatne, czy nie 

przez inny podmiot. Ponadto będzie gabinet stomatologiczny a także apteka. Wszystkie 

instytucje związane z opieką zdrowotną będą się tam mieściły. Ale to też otoczenie: parking, 
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oświetlenie, cała infrastruktura zewnętrzna, która będzie służyła mieszkańcom żeby mogli się 

bezpiecznie dostać i pozostawić samochód, przystosowanie obiektu do osób 

niepełnosprawnych, mówimy też o fotowoltaice. Jeszcze raz Wójt podkreślił, że inwestycja 

jest zabezpieczona finansowo; 

2) jeśli chodzi o kwotę 500.000 zł na termomodernizację to tutaj też w WPF jest to wydatek 

dwuletni: w 2021 – 500.000 zł i w 2022 – 500.000 zł. To zabezpieczenie zostało zaplanowane 

w taki sposób ponieważ wiąże się to z wnioskiem, jaki gmina złożyła na dofinansowanie 

Głębokiej termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Mieścisku. Wniosek opiewa na kwotę 

ponad 6 mln zł. Gmina stara się o dofinansowanie z funduszy norweskich, a które właśnie są 

skierowane na takie cele jak: termomodernizacja obiektu, tutaj także na przygotowanie 

dokumentacji technicznej i aplikacyjnej. Wniosek został zgłoszony, został przyjęty i 

informacja pierwotna była, że przynajmniej 20 tygodni będzie trwało rozpatrywanie, jednak z 

uwagi na COVID przedłuża się. Niemniej zabezpieczenie wkładu własnego mamy i czekamy 

na pozytywne rozstrzygnięcie. Gdyby ta inwestycja także doszła do realizacji to będzie 

jeszcze większa inwestycja jak budowa Ośrodka Zdrowia, jak również odczuwalna przez 

osoby, które w tym obiekcie są: nauczyciele, uczniowie, dyrekcja ale także rodziców. 

- radny Kulczyński – zwrócił uwagę, że prognozuje się, że na 31 grudnia 2020 r. kwota długu 

gminy wyniesie 3.087.951 zł z tytułu zaciągniętych kredytów, pożyczek i obligacji, a dla 

porównania na koniec 2019 roku dług z tego tytułu wynosił 2.725.399 zł czyli o 362.552 zł był 

niższy. Co miało wpływ na ten wyższy dług ? 

- Skarbnik wyjaśniła, że w 2020 roku zaciągnęliśmy kredyt w wysokości 1 mln zł i pożyczka 500 

tys. zł, ale też w ciągu roku spłaciliśmy częściowo zadłużenie z lat poprzednich dlatego jest ta 

różnica; 

- radny Kozłowski Tomasz: 

Zgłosił pytanie dotyczące tematu oświatowego mimo, że dyskutowano na komisjach ale 

interesuje to mieszkańców:  

1) wydatki majątkowe i dostosowanie budynku przy ul. Św.Wojciecha na Przedszkole; 

2) budowa sali gimnastycznej w Popowie Kościelnym i budowa parkingu przy Szkole 

Podstawowej w Popowie Kościelnym. Czy mógłby Pan Wójt trochę o tym powiedzieć ? 

- Wójt – w odpowiedzi wyjaśnił, że 70.000 zł zostało zaplanowane na wydatki na dostosowanie 

obiektu przy ul. Wągrowieckiej 19 (stara czerwona Szkoła) na potrzeby Przedszkola w 

Mieścisku. Od wielu lat nasze Przedszkole przy ul. Kościuszki nie spełnia wymogów 

określonych przez Sanepid i podczas kontroli wychodzi na to, że mamy przegęszczenie, 

powierzchnia jest za mała. Natomiast w ubiegłym roku rozlokowaliśmy oddziały przedszkolne, 

gdzie 2 oddziały znajdowały się przy ul. Kościuszki a 2 przy ul. Wągrowieckiej. Tu zarówno z 

rozmów z Panią dyrektor jak i z paniami przedszkolankami wiem, że ten obiekt jest o wiele 

bardziej komfortowy, aniżeli ten przy ul. Kościuszki dlatego też mam wniosek Pani dyrektor a 

także po przeanalizowaniu sytuacji lokalowej poszczególnych jednostek oświatowych 

zdecydowałem się aby podjąć działania aby ten obiekt przy ul. Wągrowieckiej w całości 

przystosować na potrzeby przedszkolne. Rozwiązałoby to całkowicie problemy związane z 



11 
 

obiektami przedszkolnymi tzn. nie dość że w tym obiekcie mieściłyby się wszystkie dzieci, które 

uczęszczają do Przedszkola to jeszcze nie mieliby problemu gdyby ilość dzieci się zwiększyła a 

pamiętajmy, że funkcjonuje jeszcze punkt przedszkolny w Mieścisku w którym ostatecznie 

trudno powiedzieć czy on będzie ostatecznie funkcjonował czy nie ? ponieważ na piśmie 

informacje nie wpłynęły, ale jest atak możliwość, że gdyby przestał funkcjonować to też te 

dzieci mielibyśmy obowiązek przejąć do Przedszkola. Taka inwestycja dostosowująca ten 

obiekt pozwoli definitywnie problem miejsc w Przedszkolu rozwiązać. To nie będzie z 

niekorzyścią dla szkoły (bo tam są 2 sale, które użytkuje Szkoła Podstawowa. Tutaj z informacji 

od Pani Dyrektor wiem, że Szkoła jest zabezpieczona w odpowiednią ilość sal, rozmawialiśmy 

o tym wielokrotnie i każdorazowo Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej potwierdzała, że Szkoła 

jest zabezpieczona lokalowo a także myślę, że w perspektywie około roku odzyska część 

pomieszczeń z tej nowej części Gimnazjum w której mieści się  Punkt Przedszkolny i Klub 

Seniora. 

- Jeśli chodzi o inwestycje związane ze Szkoła Podstawową w Popowie Kościelnym: 

1) parking – mamy parking, który powstał wiele lat temu ale jest na tyle problematyczny, że 

jeździ tam autobus szkolny, rodzice przywożą dzieci do Szkoły a parking jest na tyle za mały 

żeby wszystkie samochody mogły się tam wmieścić. To niestety, że problemy drogowe ale 

robi się tam niebezpiecznie. Mamy tam grunt gminny, na który chcielibyśmy powiększyć ten 

parking żeby zabezpieczyć ten problem; 

2) 80.000 zł chcemy zabezpieczyć na budowę Sali gimnastycznej w Popowie. To jest problem 

od wielu lat. Tam tej sali nie ma. Dzieci ze Szkoły Podstawowej 8-klasowej albo odbywają 

zajęcia z w-fu na korytarzach, na zewnątrz albo korzystają ze świetlicy wiejskiej, która jest po 

drugiej stronie drogi powiatowej, co nie jest komfortowe ani optymalnym rozwiązaniem. 

Natomiast pozwoliło mi podjąć decyzję żeby zabezpieczyć te środki na inwestycję to, że 

mamy 8-klasową Szkołę, poprzez likwidację gimnazjum mamy więcej dzieci w Szkole, a zajęć 

z w-fu jest w podstawie programowej dość dużo, bo są godziny lekcyjne w tygodniu od IV 

klasy, więc ta inwestycja jest na pewno długo wyczekiwana wiadomo to z kontaktów z 

radnymi jak również mieszkańcy zgłaszali na zebraniach wiejskich. Tutaj planujemy salę 

adekwatną do potrzeb tzn. nie ma to być hala widowisko-sportowa, nie ma to być wielki 

obiekt ale powiedzmy sala gimnastyczna kubaturowo przypominająca salę w Mieścisku. Czyli 

bardziej do piłki siatkowej a nie do nożnej. Dlatego myślę na przyszły rok te 80.000 zł 

powinno zabezpieczyć przygotowanie dokumentacji i projektu tak aby w kolejnych latach 

nożna tę inwestycję rozpocząć w zależności jaka będzie możliwość pozyskiwania środków 

zewnętrznych.  

Adn.16 - Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania w 

formie imiennej Autopoprawki Wójta do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w głosowaniu nad 

Autopoprawką brało udział 14 radnych i została ona  przyjęta jednogłośnie przy 14 głosach 

„za”. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 18 do protokołu). 
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(Autopoprawka do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok stanowi Załącznik Nr 19 do 

protokołu). 

Adn.17 - Podjęcie uchwały budżetowej z autopoprawkami na rok 2021 

Przewodnicząca Rady po przeprowadzonej dyskusji przystąpiła do głosowania imiennego nad 

projektem uchwały budżetowej na 2021 rok wraz z autopoprawkami. 

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdziła, że w glosowaniu wzięło udział 14 radnych i 14 

głosowało „za” podjęciem uchwały. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 20 do protokołu). 

(Uchwała budżetowa z autopoprawkami na rok 2021 stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu). 

Wójt Gminy podziękował za jednomyślne głosowanie nad uchwałą budżetową i wyrażone 

pozytywne opinie. 

Adn. 18 - Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mieścisko na 2021 rok 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 

W związku z brakiem pytań i wyrażonymi pozytywnymi opiniami stałych komisji o projekcie 

uchwały, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdziła, że w głosowaniu brało udział 14 radnych i oddano 

14 głosów „za”. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 22 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie planu pracy Rady Gminy Mieścisko na 2021 rok stanowi Załącznik Nr 23 

do protokołu). 

Adn. 19 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy na I półrocze 2021 r. 

Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy przedstawili projekty planów pracy Komisji na I 

półrocze 2021 r. 

Do projektów planów pracy nie zgłoszono zapytań. Przewodnicząca Rady poinformowała, że 

Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

Z kolei Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdziła, że w głosowaniu brało udział 14 radnych i 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 24 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na I półrocze 

2021 r.  stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu). 

Adn.20 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

Zgodnie z art.236 ustawy o finansach publicznych Rada może podjąć taką uchwałę pod 

warunkiem żeby były środki. Są to wydatki na rozbudowę oświetlenia ulicznego w Popowie 

Kościelnym. Ostateczny termin dokonania wydatku to 30 czerwca 2021 r. Wykonawca 

inwestycji zwrócił się w dniu 9 grudnia br. z wnioskiem z prośbą o przesunięcie terminu 

realizacji inwestycji do 20 lutego 2021 r. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania imiennego nad 

projektem uchwały. 

Po głosowaniu stwierdziła, że brało w nim udział 14 radnych i oddano 14 głosów „za” a zatem 

uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 26 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków stanowi Załącznik Nr 27 

do protokołu). 

 

Adn. 21 - Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie wpłynęła do niej żadna interpelacja ani zapytanie 

na piśmie. 

Adn. 22 – Wolne głosy i wnioski 

- radny Rodzewicz: 

1) w sprawie inwestycji na ul.Słonecznej, która została zakończona. Ponieważ chodnik w 

zasadzie spełnia klasę ścieżki pieszo-rowerowej, tak się złożyło że nie ma tam oznaczeń i 

możnaby poprowadzić linię ciągłą rozdzielającą te dwa ruchy: rowerowy i pieszy z 

zaznaczeniem to poziomymi znakami na piktogramach; 

2) na poboczach jeszcze leżą znaki drogowe poprzedniego oznakowania, które trzebaby 

uprzątnąć; 

3) wydaje mi się, że niektóre progi są różnej długości. Nie są jakby zformalizowane; 

- radny Kulczyński – chciałbym się odnieść do przewozów szkolnych autobusem. Jak 

wiadomo COVID-19 i dzieci do szkól nie chodzą. Jak my mamy podpisane umowy z 

przewoźnikami. Jeśli te dzieci nie są dowożone do szkól czy my płacimy przewoźnikom, czy 

nie płacimy ? 

- radny Drożdżyński: 

1) czy są jakieś nowe informacje odnośnie budowy drogi z Mieściska do Wągrowca ? 

2) czy byłaby możliwość pozyskania trochę kruszywa na drogę polną w Zbietce, chociaż jeden 

samochód bo jest tam na drodze dość duża dziura. 
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Na zgłoszone zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 

- radnemu Rodzewiczowi – na ul.Słonecznej roboty zostały odebrane, ale z uwagami dlatego 

firma, która wykonywała inwestycję musi nanieść poprawki; 

- w sprawie ciągu pieszo-rowerowego (to nie jest chodnik) i namalowanie linii 

rozgraniczającej to trzeba sprawdzić czy w takim przypadku nie jest wymagany jeszcze 

szerszy ten ciąg i wtedy byłaby też konieczna zmiana organizacji ruchu bo jest to pas 

poziomy, ale dopiero co organizacja została wprowadzona i parę miesięcy trzebaby 

poobserwować żeby wszyscy przyzwyczaili się jak to funkcjonuje i wtedy korygować, ale jak 

najbardziej jest to na przyszłość temat do rozważenia; 

- radnemu Kulczyńskiemu – w odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że była taka sytuacja na wiosnę, 

kiedy była nauka zdalna i uczniowie nie chodzili do szkoły. W tym przypadku gmina nie 

wykupuje biletów uczniom, którzy jeżdżą autobusem do szkoły. W tej sprawie gmina musi 

rozmawiać z przewoźnikiem ponieważ są pewne koszty, będące kosztem nie tylko dowozu i 

tu jest kwestia dwustronnych ustaleń między gminą a wykonawcą. Na pewno tu nie będzie 

pełnej odpłatności bo to mieliśmy zastrzeżone w umowie, pewne rozliczenie będzie ale nie 

pełnopłatne. 

- radnemu Drożdżyńskiemu – jeśli chodzi o remont drogi Wągrowiec-Mieścisko Wójt 

wyjaśnił, że  ostatnia rozmowę z dyrektorem WZD odbył w  październiku i oni tez byli na 

etapie projektu. Jeszcze województwo jest przed uchwaleniem budżetu. Droga ma być 

przebudowywana od Krajenki do Miłosławic czyli ten odcinek jest jako końcowy etap; 

- W sprawie kruszywa na drogę w Zbietce – Urząd Gminy jest przed ostatnim zakupem 

kruszywa w tym roku. Jaka jest możliwość nawiezienia na drogę Wójt wyjaśnił, że odpowie 

po sesji kiedy sprawdzi; 

- radnemu Rodzewiczowi w sprawie znaków w rowach – zostanie to sprawdzone bo nie 

powinno mieć miejsca; 

- w sprawie wysokości progów na ul.Słonecznej – Wójt wyjaśnił, że przy takich inwestycjach 

mamy inspektora nadzoru, który kontroluje wykonanie prac i należy założyć, że normy 

zostały spełnione; 

- radny Kozłowski Tomasz – zapytał, że na poprzedniej sesji była uchwała o przejęciu dworca. 

Czy wiadomo coś więcej na ten temat ? 

- Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że jeśli chodzi o część finansową to środki wpłynęły na konto. 

Jeśli chodzi o budynek to wyjaśni się w najbliższą środę. 

- radny Kozłowski Robert – jak przedstawiają się sprawy organizacyjne odnośnie 

światłowodu ? 

- Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że rozmawiał z firmą INEA, która wygrała konkurs i ma 

projektować i realizować inwestycję na terenie gminy. Umowa z Ministerstwem Cyfryzacji 

została zawarta. Zanim ruszą pierwsze roboty przed załatwieniem wszystkich spraw 
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proceduralnych przez firmę może minąć rok. Wydaje się na ten moment, że realizacja 

inwestycji nastąpi i nie powinna być zagrożona; 

- radny Witucki -  zapytał czy jest jakiś pomysł na budowę kanalizacji Podlesie Wysokie -

Sarbia-Podlesie Kościelne ? 

- Wójt wyjaśnił, że w ubiegłej kadencji szacowane koszty tej inwestycji były około 18 mln zł. 

Jest to zbyt wielkie zadanie dla gminy na nasze możliwości budżetowe. 

Będąc przy głosie Wójt złożył wszystkim radnym i mieszkańcom życzenia z okazji zbliżających 

się świat Bożego Narodzenia i Nowego 2021 roku. 

Z kolei Przewodnicząca Rady w imieniu własnym i całej Rady złożyła życzenia świąteczne i 

noworoczne. 

Tym akcentem po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 

zamknęła XXVIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

               Protokółowała:                Przewodniczyła sesji: 

 Inspektor ds. obsługi organów gminy              Przewodnicząca Rady     

  /Wiesława Kujawa/                       /Kamila Mazurek/ 

 

 

 

 

 

 

 


